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Operations Review 業務回顧
近年，本集團逐漸擴大其投資物業組合

。主要投資物業包括位於沙田之沙田工

業中心、位於大圍之健怡坊中心（前稱

永南大廈）、荃灣美環街23至25號、大

角咀必發道95號，以及一幅位於坪輋之

土地。

除上述所載之投資物業外，本集團與合

營夥伴共同持有位於中國東莞市兩幅相

連土地，總地盤面積約為9,745平方米

。現正計劃於大約二零零八年發展該地

盤為商業樓宇作出租用途。於竣工後，

該發展項目應可為本集團帶來另一項收

入。

展望未來，隨著經濟逐漸復甦，預期香

港物業租值亦將會增加。管理層將繼續

加強投資物業組合，為本集團帶來穩定

收入。

In recent years, the Group has progressively expanded its investment 
property portfolio.  Major investment properties include those at the Shatin 
Industrial Centre in Shatin, Health Plus Centre (formerly known as Winner 
Building) in Tai Wai, No. 23-25 Mei Wan Street in Tsuen Wan, No. 95 
Bedford Road in Tai Kok Tsui and a piece of land at Ping Che.  

Apart from the above investment properties, the Group and a joint venture 
partner equally own two contiguous plots of land with a total site area of 
approximately 9,745 sq. metres the Dongguan City, PRC.  Planning is 
now underway to develop the site into a commercial complex for rental 
purposes by around 2008.  This development project should be another 
income stream for the Group after completion.

Going forward, it is expected that property rental in Hong Kong will 
increase as the economy gradually recovers.  The management will 
continue to strengthen its investment property portfolio to secure steady 
revenue for the Group. 

物業代理及管理部
年內，本部門繼續透過提供項目及物業

管理、代收租金及租賃代理等服務，為

本集團帶來穩定的收入。

主要物業管理包括中染大廈、健怡坊中

心及高爾夫景園。我們亦同時為中染大

廈及一幢位於尖沙咀赫德道8號之樓宇

，提供代收租金、代理及租賃服務。

隨著物業市場的復甦，管理層相信透過

提供具質素的服務，本部門可繼續為本

集團帶來可靠收入。

PROPERTY AGENCY AND MANAGEMENT DIVISION
During the year, this Division continued to generate a steady revenue 
stream for the Group through provision of project and property 
management, rental collection and leasing agency services.

Major properties under our management include CDW Building, 
Health Plus Centre and Golf Parkview. We also offer rental collection, 
agency and leasing services for the CDW Building and a building at 8 
Hart Avenue in Tsimshatsui.

With the revival of the property market, the management believes that 
this Division will continue to contribute a reliable income stream to the 
Group through provision of its quality services. 
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